
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

    
  

 
    Poznań, 18 lipca 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy:   Oznaczenia roślin w Parku Rataje. 

 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Na terenie Parku Rataje posadzonych jest wiele gatunków roślin: drzew oraz krzewów. 

Utworzony został także tzw. „ogród zmysłów” w zamierzeniu mający pełnić funkcje edukacyjne. 

Mieszkańcy korzystający z w/w parku wskazują, że brakuje informacji o posadzonych roślinach: 

tabliczek z krótką informacją na temat danej rośliny. Przygotowanie treści informacyjnych oraz 

samych tabliczek nie powinno stanowić dla budżetu Miasta Poznania znaczącego obciążenia, a wydaje 

się być bardzo dobrym pomysłem mającym walory edukacyjne.  

 

 Z związku z powyższym zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości oznakowania roślin  

w Parku Rataje stosownymi tabliczkami zgodnie z pomysłem mieszkańców os. Polan. 

 

 

 

  

       Z poważaniem, 

 

              (-) Łukasz Kapustka 

 

            Radny Miasta Poznania 


